
Tarih – Saat : 16.01.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve onaylandıktan sonra ,grubumuza Gaziantep Kent Konseyi 
Yürütme Kurulundan gelen aşağıdaki yazılar okundu. 

•15.01.2009 / 126 Sayılı üyelik hk.. 
•15.01.2009 / 127 sayılı üyelik başvuru formu hakkındaki yazılar okundu. 
Başkan başvuru formu ile ilgili yazının gereğinin yapılacağını ancak, Kent Konseyi 
Yürütme Kuruluna ; fiziki alt yapı (okul ve arsalarıyla ilgili veri portföyü oluşturulması 
vb.) çalışmalarında katkı sağlayacak Bayındırlık ve İskan Müdürlüğünde görev alan 
Proje Şube Müdürü NECDET YALÇINKAYA’nın üyeliği ile ilgili yazımıza verilen 
15.01.2009 / 126 Sayılı üyelik hakkındaki cevap yazısının üzücü ve düşündürücü 
olduğunu söyleyerek 

Kent Konseyi ile ilgili Yönetmelikte böyle bir şey olmadığını söyledi.( Başkan ,Başkan 
yardımcısı,Sekreter ve üyelerin seçimi yürütme kurulunu görev ve yetkileri 
dahilindedir. ) 

Ayrıca Kent konseyi yürütme kurulunun hazırladığı yönergenin 

•oluşum bölümünde (madde 5 – c.3) “meclislerin ve çalışma gruplarının seçtiği 
üyelerin üyelikleri yürütme kuruluna bildirmeleri ile başlar” ve  
•Çalışma ilkeleri bölümünde (madde 17-13.) “meclis ve çalışma grupları yeni 
katılımlara açık olmalı” denmektedirEğitim çalışma grubumuz yönetmenlik ve 
yönergede neler olduğunu çok iyi bilmektedir.Prensip olarak ta bu konuları gündeme 
getirmeyip yalnız ilimizin eğitimine katkı sağlama sorumluluğu ve bilinciyle 
çalışmalarını sürdürmektedir. 

Amaca ve konulara katkı sağlayacağı düşünülen kişileri ,resmi ve özel kurum – 
kuruluşları ,Sivil toplum kuruluşlarından bireyler ve halkımız arasından konulara katkı 
sağlayacak kişileri Eğitim çalışma grubumuza kazandırmaya çalışmaktadır.Bunu da 
yürütme kuruluna yazmış olduğumuz yazımızda en açık bir şekilde belirttik.Bütün 
bunlara rağmen böyle bir cevap yazısının yazılmasına anlam veremediğim gibi 
aramızda bulunan yeni üyemize de durumu izahta güçlük çekmekteyiz.dedi. 

Sırayla söz alan katılımcılar konu hakkında görüşlerini belirterek, tüm üyeler bu yazıyı 
çok üzücü bulduklarını ifade ettiler.ve yazılan bu yazıya cevap vermeme kararını 
aldılar.  

Başkan alt çalışma gruplarının çalışmaları hakkında üyelerden bilgi istedi. 



Okul Öncesi alt çalışma grubu üyesi Sn. Fatma Servet KUDAY ; yapmış olduğu 
çalışmalar hakkında bilgi vermek için söz aldı. 

Üniversitede yapılan çalıştayda Okul öncesi eğitim alt komisyonuna grubumuzu 
temsilen katıldım. Bu çalıştayda Okul öncesi eğitimin genel sorunları, çözüm önerileri 
aile,öğretmen,yönetici,program, materyal ve diğer boyutları incelendi. 

•Yönetime İlişkin Sorunlar 
•Aileye ilişkin sorunlar 
•Öğrenciye ilişkin sorunlar 
•Veliye İlişkin sorunlar  
•Öğretmene İlişkin sorunlar alanlarının her birinde en önemli olan üç temel soruna 
çözüm önerileri getirilmesi kararlaştırıldı. 
Bu başlıklardan ve çalışma grubumuzun bakış açısından yola çıkarak bu çerçevede 
konuyla ilgilenen özel okulların, ana okullarının katılımının sağlanması,kent konseyinin 
ve okul öncesi eğitimin daha geniş kitlelerce tanınması için ortak projeler üretilip 
hayata geçirilmesi hedeflemesi gerektiğini düşündüm. 

•Aile eğitimi  
•Okul Öncesi Çocuklara yönelik eğitim 
•Okul öncesi Öğretmenlerine yönelik eğitim 
Başlıkları adı altında projeler ,programlar,etkinlik atölyeleri,okul öncesi eğitimden 
yararlanamayan çocukların eğitimi,aile eğitimi, farklı eğitim programlarının çocuklara 
ulaştırılması,bakıcı eğitim programı,öğretmenden öğretmene bilgi paylaşımı 
alanlarında çalışmalar uygulanması gerekmektedir.Bu konuyla ilgili ; 

Gaziantep Ted Kolejinden okul müdürü Erdal SAYi,Gaziantep kolej vakfından 
okullarından Genel Müdür Necmiye KARATAŞ, Genel Müdür Yard. Atanur VERGİLİ ve 
anaokulu müdürü Neslihan TÜRKİSTANLI’yla,Özel Sanko Okullarından Genel Müdür 
yardımcısı ve üyemiz Ahmet TILFARLIĞİL’le,Bahçesehir kolejinden anaokulu 
sorumlusu Işıl DEMİRDELEN ile görüştüm.Bu okullarla Kent Konseyini çalışma 
grubumuzun planı,çalışmaları hakkında bilgiler vererek iletişim kurdum.Birlikte ortak 
üretilebilecek çalışmaların neler olabileceği konusunda fikirlerini sordum.Görüşme 
yaptığım bütün okul temsilcileri bu konuya oldukça sıcak ve olumlu baktılar.Ancak bu 
grubumuzla ne gibi bir işbirliği içerisinde olunacağı,kent konseyinin rolünün ne 
olacağı, yer,malzeme,ödenek vs. konularda neler yapılabileceğimizi sordular. 

Bende başkanımız ve siz üyelerden bu konu hakkında kurumları yönlendirmeye 
ihtiyaç duyduğum için görüşlerinizi almak istiyorum. 

Ayrıca Zeynep Gençten Anaokulu,Zübeyde hanım Anaokulu,Gaziantep Ana Okulları ve 
Özel seçkin kolejiyle de görüşmeler yapılacaktır.dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Okul Öncesi Eğitim Alt Komisyon üyesi Fatma Servet KUDAY’a bu 
çalışmalarından dolayı teşekkür etti.Konuları değerlendirip aktörlerimizi belirlersek bu 
konuda nasıl bir rol alacağımızı değerlendirebiliriz dedi.Okul Öncesi Eğitim konusunda 
amaca uygun etkinlikler geliştirelim dedi. 



EYYÜP ÖZCAN : Fatma Servet KUDAY’ın yapmış olduğu bu çalışma ve görüşmeleri 
takdir ettiğini okullarla yapılacak işbirliğinin eğitim ve grubumuzun çalışmaları 
açısından verimli olacağını düşünüyorum. 

Ayrıca çalışma grubumuzun uzun süredir yaptığı çalışmalardan dolayı oluşturduğu 
mevcut bir donanım var.Bu açıdan artık bu verileri eyleme geçirmemiz gerek.Bunun 
içinde bu seçim süreci içerisinde Milli Eğitim Bakanımız Hüseyin ÇELİK, 
Milletvekillerimiz Sn. Fatma ŞAHİN,Sn.Mehmet ERDOGAN, Sn.İbrahim Halil 
MAZICIOĞLU,Sn. Özlem MÜFTÜOĞLU,Sn.Mehmet SARI,Sn. Yaşar AĞYÜZ,Sn. Akif 
EKİCİ,Sn.Hasan ÖZDEMİR ve Devlet Bakanımız ve milletvekilimiz olan Sn. Mehmet 
ŞİMŞEK ‘e bu konudaki çalışmalarımızı bilgilendirip,taktim edelim ve eğitim 
konusunda neler yapabileceklerine dair sözler alalım. Gaziantep’te eğitim konusunda 
maalesef ki Sn Valimizin yaklaşımı umduğumuzdan daha az. 

Grubumuz üyesi Ahmet TILFARLIĞİL özel okullarla,Fatma Servet KUDAY Okul öncesi 
Eğitimde,Yaygın Eğitimde Celal KARTAL ve diğer alt komisyon üyeleri üniversitenin 
yapmış olduğu çalıştayın sonuçlarınıda göz önüne alarak grubumuzun çalışmalarını 
hızlandırıp 3. Raporumuzun hazırlıklarına geçelim dedi. 

NECDET YALÇINKAYA : Fatma Servet KUDAY’ın yapmış olduğu çalışmayı taktir 
ettim.Bu yapılan çalışmanın yelpazesini daha geniş tutup ayrıca mesleki eğitimde de 
paydaşlarımızla birlikte hareket etmemiz Gaziantep’in mesleki eğitimi için yararlı 
olacağını düşünüyorum dedi. 

Yapmış olduğumuz çalışmaları Milletvekillerimize ulaştırmak yerine onlarında dahil 
olduğu bir bir toplantı yapıp bu çalışmalarımızı öyle sunalım ,dedi. 

İbrahim ERBALCI : Fatma Servet KUDAY’ın yapmış olduğu çalışmalarda Güney Eğitim 
Kurumlarının da katkı sağlayacağı yerlerde kendilerine yardımcı olabileceğini söyledi. 

Celal KARTAL : Fatma Servet KUDAY’ın yapmış olduğu çalışmaları desteklediğini ve 
paydaşlarla çalışmalarımızın paylaşılmasın grubumuzun amacına uygun bir çalışma 
olduğunu söyledi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : kent konseyi yürütme kurulunun toplantısına katılarak ilan edilen 
eğitim seferberliğinin gereği olarak yapmış olduğumuz çalışmalardan ve hazırladığımız 
raporu sunmak üzere toplantı talep ettiğini ancak sıranın diğer çalışma gruplarında 
olduğu söylediler.Daha sonrada önümüzde mahalli seçim olduğunu söyleyerek ,diğer 
çalışma gruplarının da sunumunun iptal edildiğini öğrendim. 

Oysa kentte yaşayan insanları temsilen çalışmalar yapan sivil iradenin etkin olarak 
temsil edilmesini isteyen ve kenttin en büyük meclisini oluşturan Kent Konseyi ve 
çalışma gruplarının kendi konularında hazırlamış olduğu raporlar kenti ve kent 
yaşayan insanları ilgilendiren sorunların tespiti ve çözüm önerilerini içermektedir.Bu 
nedenle gerek görevde bulunan yetkililerin gerekse görevlere talip olan yeni bireylerin 
ilgilenmesi ve bilmesi gereken konular olduğunu asıl şuanda kent konseyi çalışma 
grupları bu insanlara kenttin sorunları ve çözüm önerileri ile ilgili bilgiler sunmalı ve 
gerekirse brifing vermelidir diye düşünüyorum,dedi. 



Tüm üyeler başkanın bu görüşüne oybirliğiyle yürekten katıldıklarını belirterek; 
Eğitim Çalışma grubumuzun hazırlanmış olduğu 2013 yılına kadar yapılan Stratejik 
Plan Hedeflerinin gerçekleşmesi için gerekli derslik – okul arsası ihtiyacının tespiti ve 
Tahmini bütçe Raporunun (21 kasım 2008) ;İlgili kurumlar başta olmak üzere (Valilik 
,Belediyeler,Kaymakamlıklar,İl Özel İdaresi ,İl ve İlçe Milli Eğitim,Parlamenterler) tüm 
kent konseyi üyelerine dağıtılması, Gaziantep Kent Konseyi web sayfasında 
yayınlanması için rapor Örneği ve CD’sinin Yürütme kuruluna verilmesini karar 
verilmiştir. 

Başkan Kemal KÜÇÜKCAN ; eylem planımızın gereği olarak hazırlamış olduğunu yeni 
rapor ve bundan sonra hazırlayacağımız raporlar için paydaşlarımızla devamlı iletişim 
halinde olup,onlarla hedefe yönelik toplantılar, aktivite ve etkinlikler yaparak 
çalışmalarımızı devam ettirip raporlarımızı geliştirelim diyerek katılım ve katkılarından 
dolayı tüm üyelere teşekkür edip toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK KEMAL KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G BAŞKAN 

 


